
Zápis z jednání Vědecko - umělecké rady FA ČVUT v Praze konaného  
dne 2. 10. 2019 v 15,00 hodin. 

 
Přítomni:  prof. Ing. arch. Ladislav Lábus, Hon. FAIA, doc. Dr. Ing. Martin Pospíšil, Ph.D., 
prof. dr. ir. Henri  Achten, Ph.D., doc. Ing. Michaela Brožová, prof. Ing. arch. Matúš Dulla, 
DrSc.,  prof. akad. soch. Marián Karel, prof. Ing. arch. Michal Kohout, prof. Ing. Miloslav 
Pavlík, CSc., Ing. Vladimír Sitta, prof. Ing. arch. Ján Stempel, Ing. arch. Milan Körner, CSc., 
prof. PhDr. Petr Kratochvíl, CSc., prof. akad. arch. Jiří Pelcl, Dr. h. c.,  Ing. arch. Josef Pleskot,  
Ing. Pavel Štěpán, Ing. Zdeněk Sendler, Mgr. Karel Ksandr (mimořádný člen) 
 
Hosté:  prof. Ing. arch. Irena Šestáková 
 
Omluveni: doc. Ing. arch. Irena Fialová, prof. Ing. Mgr. akad. arch. Petr Hájek, prof. Ing. arch. 
Jan Jehlík, prof. Ing. arch. – ir. Zdeněk Zavřel, prof. Ing. arch. Petr Pelčák,  
 
Od minulého jednání VUR FA ČVUT rezignoval na členství prof. Ing. arch. Zdeněk Fránek, 
řádných členů VUR FA je tedy v současné době 21. Prof. Ing. arch. Jan Jehlík, který se 
nemohl jednání VUR FA  zúčastnit, prostudoval předložené materiály v předstihu a zaslal 
písemný souhlas se všemi předloženými žádostmi o akreditaci. Jeho hlas je započítán do 
hlasování. 
 
Program jednání: 
 

1) Projednání žádostí o akreditaci  
2) Různé 

 
 
Ad 1) Projednání žádostí o akreditaci studijních programů 
 

a) Členům VUR FA byly s předstihem zaslány podklady k žádosti o akreditaci 
bakalářského a navazujícího magisterského studijního programu Architektura a 
urbanismus pro studium v českém jazyce i studium v anglickém jazyce a žádost o 
akreditaci magisterského oboru Krajinná architektura v AJ. 
Z celkového počtu 21 členů k hlasování oprávněných, bylo přítomno 16 (+ 1 hlas prof. 
Jehlíka),  počet hlasů kladných 17, počet hlasů záporných 0, zdržel se 0. 
VUR FA návrh schválila. 

 
b) Členům VUR FA byly s předstihem zaslány podklady k žádosti o akreditaci 

magisterského studijního programu Architektura a urbanismus  a Krajinná 
architektura. Pan děkan upozornil na předpoklad překrývání odbornosti architektů, 
krajinářů a urbanistů v budoucnosti a provázanosti profesí, které tento program vychází 
vstříc. 
Z celkového počtu 21 členů k hlasování oprávněných, bylo přítomno 16 (+ 1 hlas prof. 
Jehlíka),  počet hlasů kladných 14, počet hlasů záporných 2, zdržel se 1. 
VUR FA návrh schválila. 

 
c) Členům VUR FA byly s předstihem zaslány podklady k žádosti o akreditaci pětiletého 

nestrukturovaného magisterského studijního programu Architektura a 
urbanismus. Studenti tak budou moci volit mezi strukturovaným studiem, kdy mohou 
skončit jako bakaláři nebo nestrukturovaným dlouhým oborem. V současnosti 
pokračuje z našeho bakalářského programu do magisterského až 95 % studentů.  
Z celkového počtu 21 členů k hlasování oprávněných, bylo přítomno 16 (+ 1 hlas prof. 
Jehlíka),  počet hlasů kladných 17, počet hlasů záporných 0, zdržel se 0. 
VUR FA návrh schválila. 
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d) Členům VUR FA byly s předstihem zaslány podklady k žádosti o akreditaci 
doktorského studijního programu Architektura a urbanismus (nově jsou obory 
nahrazeny zaměřeními, přibylo zaměření krajinářská architektura, celý program má 
jednu oborovou radu,  která je rozdělena na sekce podle jednotlivých zaměření;  
zástupci jednotlivých sekcí tvoří kolegium předsedy Oborové rady programu - ORP). 
Z celkového počtu 21 členů k hlasování oprávněných, bylo přítomno 16 (+ 1 hlas prof. 
Jehlíka),  počet hlasů kladných 17, počet hlasů záporných 0, zdržel se 0. 
VUR FA návrh schválila. 

 
e) Členům VUR FA byly s předstihem zaslány podklady k žádosti o akreditaci 

doktorského studijního programu Smart Cities , v češtině i v angličtině, který bude 
realizován společně s Fakultou dopravní ČVUT jako mezifakultní DSP. DSP byl 
proděkanem Pospíšilem krátce představen, členové rady byli seznámeni 
s administrativním specifikem přihlašování doktorandů na jednu nebo druhou fakultu 
v závislosti na domovské fakultě jejich školitele. 
Z celkového počtu 21 členů k hlasování oprávněných, bylo přítomno 16 (+ 1 hlas prof.  
Jehlíka),  počet hlasů kladných 17, počet hlasů záporných 0, zdržel se 0. 
VUR FA návrh schválila. 
 
 

 
Ad 2) Různé 
 
Zahájení habilitačního řízení Ing. arch. Jana Jakuba Tesaře, Ph.D.  
v oboru Architektura 
Jako téma habilitační přednášky bylo zvoleno – Architektura versus pasivita 
Zkušenosti v projektování rodinných domů s ohledem na legislativu a trend pasivního bydlení 
 
Byla jmenována komise pro habilitační řízení Ing. arch. Jana Jakuba Tesaře, Ph.D. ve složení: 
předseda komise: prof. Ing. arch. Miroslav Masák, dr.h.c., Praha 
členové:  prof. Ing. arch. Jan Tywoniak, CSc., FSv ČVUT Praha 
   doc. Ing. arch. Irena Fialová, FA ČVUT Praha 
   doc. Ing. arch. Kamil Mrva, Kamil Mrva Architects, s.r.o. 
   doc. Ing. arch. Ivan Wahla, Atelier RAW s. r.o. 
    
náhradníci:  Ing. arch. Josef Smola, FSv ČVUT  
   Ing. arch. Jaroslav Wertig, A69 – architekti, s.r.o. 
   Ing. arch. Štefan Moravčík, ARCHINFO 

 
    
VUR FA návrh schválila. 
Z celkového počtu 21 členů k hlasování oprávněných, bylo přítomno 16,  
počet hlasů kladných 15, počet hlasů záporných 0, hlasování se zdržel 1.  
 
 

Příští jednání Vědecko-umělecké rady FA ČVUT je stanoveno na úterý 6.  listopadu 
2019. 
 
 

Zapsala:  
Ivana Christová         3. 10. 2019 

 


